
Rada Miejska Dębna 
 

Protokół z przebiegu XII sesji Rady Miejskiej Dębna 

z dnia 25 kwietnia 2025 roku 

 
 

Obrady rozpoczęto 25 kwietnia 2025 r. o godzinie 13:00, a zakończono o godzinie 15:20 tego 

samego dnia. 

Miejsce posiedzenia: sala posiedzeń w Urzędzie Miejskim w Dębnie przy ul. Piłsudskiego 5  

(sala nr 5). 

XII sesję otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski. 

Na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym, tekst 

jednolity Dziennik Ustaw z 2024 roku, pozycja 1465 ze zmianami została zwołana XII sesja IX 

kadencji Rady Miejskiej Dębna na dzień 25 kwietnia 2025 roku na godzinę 13.00 w sali posiedzeń  

w Urzędzie Miejskim w Dębnie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Spełnił obowiązek informacyjny i poinformował, że 

uczestnicząc w sesji Rady Miejskiej Dębna wyrażacie Państwo zgodę na przetwarzanie 

i upublicznianie swoich danych osobowych, a na drzwiach wejściowych do sali umieszczona jest 

klauzula informacyjna, poprosił o zapoznanie się z jej treścią. Klauzula stanowi załącznik nr 1 do 

protokołu.   

Poinformował, że pozostanie na sali jest równoznaczne z wyrażeniem zgody na publikację 

wizerunku. 

Przewodniczący RM przywitał wszystkich na sali obrad:  

Radnych Rady Miejskiej Dębna,  

Burmistrza Dębna Pana Wojciecha Czepułkowskiego,  

Zastępcę Burmistrza Panią Beatę Biaduń-Broda,  

Sekretarza Gminy Panią Annę Witek, 

Skarbnika Gminy Panią Iwonę Pludrę,  

Mecenasa Pana Macieja Maliszewskiego, 

Nadleśniczego Nadleśnictwa Dębno, 

Prezesów spółek gminnych, 

Prezes Szpitala w Dębnie,  

Dyrektorów i kierowników jednostek gminnych, placówek oświatowych i kulturalnych, 

Przedstawicieli Dębnowskiego Ośrodka Kultury w Dębnie,  

Kierowników i pracowników Urzędu Miejskiego, 

Sołtysów, gości, w tym Panią Anielę Głodną, 

oraz mieszkańców gminy – zarówno tych na sali, jak i oglądających sesję na żywo  

w internecie. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków, co stanowi 93,33 % stanu ogólnego Rady. Wobec 

powyższego, Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 

Obecni: 

1. Damian Jankowski 

2. Marcin Krzysiak 
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3. Grzegorz Kulbicki 

4. Tomasz Kulbicki 

5. Krzysztof Lenartowicz 

6. Łukasz Lewandowski 

7. Jacek Mazurowski 

8. Agata Mikołajczak 

9. Mirosław Napieracz 

10. Angelika Obielak 

11. Mateusz Obielak 

12. Marcin Pech 

13. Małgorzata Wachowiak 

14. Leszek Włodkowski-Moszej 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował - przed 

przystąpieniem do procedowania przedstawił kilka faktów o Zespole Plastycznym „PASTELE” 

oraz instruktorze Sekcji Plastycznej "PASTELE" Pani Anieli Głodnej.  

Zespół Plastyczny „PASTELE” rozpoczął swoją działalność 3 listopada 2001 roku, od tego czasu 

nieprzerwanie rozwija swoje artystyczne osiągnięcia. Grupa zdobyła liczne nagrody na konkursach 

krajowych i międzynarodowych, a przez ponad dwie dekady stanowi istotny element kultury 

lokalnej, przyczyniając się do rozwoju kulturalnego gminy Dębno. Za sukcesy zespołu odpowiada 

Pani Aniela Głodna, która od 24 lat pełni funkcję instruktora i przewodzi grupie. Pani Aniela jest 

wybitną postacią w środowisku artystycznym, posiadającą bogaty dorobek zarówno krajowy, jak  

i międzynarodowy. Jej prace znalazły się w kolekcjach prywatnych w Holandii, Niemczech oraz 

USA, co świadczy o ich wysokiej wartości artystycznej. Pani Aniela angażuje się w pracę  

z młodymi artystami, przekazując im nie tylko umiejętności, ale i pasję, co umożliwia ich rozwój 

twórczy i osobisty. Jej motto, zaczerpnięte od Władysława Reymonta, stanowi fundament jej 

działalności: „Żyć to działać, to rozlewać po świecie talent, energię, uczucia, pomagać w czasie 

teraźniejszym pokoleniom przyszłym”. Dzięki niej, Zespół „PASTELE” nie tylko tworzy, ale 

również wychowuje młodych artystów, pielęgnując tradycje i wspierając rozwój społeczno-

kulturalny gminy. Warto podkreślić liczne odznaczenia i nagrody, które Pani Aniela otrzymała za 

swoją działalność, w tym Zasłużony Działacz Kultury, Złoty Krzyż Zasługi i Medal Komisji 

Edukacji Narodowej, Srebrna Odznaka Honorowa Gryfa Zachodniopomorskiego, Zasłużony dla 

Miasta Dębna, Nagroda Ministra Oświaty, Nagroda Ministra Kultury, Nagroda Kuratora, Nagrody 

Burmistrzów Chojny, Morynia oraz Nagroda Burmistrza Dębna. Wystawy i wernisaże Zespołu 

„PASTELE” odbywały się w Polsce i za granicą, promując Dębno i region na całym świecie. 

Najważniejsze wernisaże na terenie Polski, Europy i Afryki odbyły się w: 

- Stałym Przedstawicielstwie RP przy UE, 

- Europarlamencie w Brukseli, 

- Domu Polskim w Berlinie, 

- Domu Polskim pod Paryżem, 

- Ambasadzie Bilateralnej w Brukseli, 

Ponadto wernisaże odbyły się w Turcji, Tunezji, Maroku, Egipcie, Włoszech, Francji, Niemczech, 

Czechach, Hiszpanii, Chorwacji, Belgii, Holandii. 

„PASTELE” promowały Dębno na terenie całej Polski: 

- w Wojewódzkim Sejmiku Samorządowym w Szczecinie, 

- w Zachodniopomorskim Urzędzie Wojewódzkim, 

- w Galerii Prezydenckiej w Szczecinie, 
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- w Teatrze Polskim w Szczecinie, 

- w Galerii Opery na Zamku w Szczecinie, 

- w Wyższym Arcybiskupim Seminarium Duchownym w Warszawie, 

- w Centrum Doradztwa i Doskonalenia Nauczycieli w Szczecinie, 

- w Urzędzie Miejskim w Dębnie, 

- w Kościołach: w Dębnie, Moryniu, Chojnie, Wadowicach. 

Wystawy poplenerowe odbyły się w Szczecinie, Moryniu, Chojnie, Krakowie, Warszawie, 

Zakopanem, Palenicy, Kudowie, Kłodzku, Świeradowie, Kołobrzegu, Świnoujściu, Myśliborzu, 

Częstochowie oraz Międzyzdrojach. 

W związku z odejściem z pracy Pani Anieli Głodnej chcielibyśmy podziękować za wieloletnią 

współpracę oraz wkład w rozwój Dębnowskiego Ośrodka Kultury. 

Przewodniczący Rady zaprosił na środek Panią Anielę, Burmistrza Dębna oraz Panią Dyrektor 

Dębnowskiego Ośrodka Kultury.  

Brawa. 

 

Dyrektor Dębnowskiego Ośrodka Kultury Joanna Rau - pozwólcie, że również ze swojej 

strony przekażę parę słów. Będą to słowa od serca, gdyż na tych podziękowaniach są peany wręcz 

skierowane do naszej cudownej Pani Neli. Mówi się, że można zastąpić człowieka. To nie do końca 

jest prawda. Takiej osoby, jaką jest Pani Nela, nie wiem, na razie nie widzę, żeby można było 

zastąpić. I nie tylko jako instruktora, bo instruktor to za mało. To jest cała instytucja. I chciałabym 

Nelu jeszcze raz ci z serca podziękować za to, że byłaś moim nauczycielem. Pani Nela mi jako 

młodemu dyrektorowi pokazała, że to nieważne, że jesteśmy z małej miejscowości, że my możemy 

zdobywać świat i my zdobywaliśmy świat. Państwo nie uwierzycie, jak byliśmy w różnych 

zakątkach Europy i świata można powiedzieć, jak prace dzieci i jaka kultura osobista panowała  

i jaka dyscyplina. Naprawdę to jest zasługa Pani Neli. Ja się uczyłam, że czasami jest biednie, ale 

czasami trzeba wejść do restauracji i dzieciom pokazać świat. I tych lekcji nie zapomnę do końca 

życia. I naprawdę bardzo tobie dziękuję, bo również jestem twoim uczniem. Z ogromnym 

szacunkiem dzisiaj i mam nadzieję wcale się nie żegnamy tak na zawsze. Bo ja już namawiam 

Panią Nelę na warsztaty chociaż letnie albo na ferie. Bo w kondycji jest wspaniałej, talent wciąż 

niesamowity. Dzieci, rodzice przepadają za Panią Nelą. Naprawdę takich ludzi cudownych jest 

niewiele. Więc mój wielki, wielki szacunek i wielkie podziękowania.  

Brawa. 

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował - dzisiaj macie możliwość oglądnięcia 

wystawy. To jest wystawa, która można by było powiedzieć jest uwieńczeniem 24 lat pracy. 24 lat 

pracy, gdzie pokolenia byśmy dzisiaj powiedzieli młodych ludzi zostały zarażonych tą pasją do 

malowania. I tutaj w tym miejscu również chciałbym w imieniu samorządu, też Pan 

Przewodniczący dołącza się do tych podziękowań, podziękować za te wszystkie lata pracy.  

Oczywiście dołączam się do prośby Pani Dyrektor, żebyśmy jeszcze dalej współpracowali. Kiwa 

Pani głową, że nie, ale myślę, że znajdziemy nić porozumienia, żeby jeszcze można było razem 

kontynuować tą pasję, którą Pani przekazuje młodym ludziom. Dziękuję serdecznie.  

Brawa. 

 

Dyrektor Dębnowskiego Ośrodka Kultury Joanna Rau - jeszcze jedna bardzo ważna rzecz 

myślę, że tutaj zaraz Pani Nela również powie. Chciałabym tutaj na ręce Państwa złożyć 

podziękowania dla Pana Burmistrza Piotra Downara i Radnych, na ręce byłego Burmistrza Pana 

Grzegorza Kulbickiego i Radnych oraz na ręce obecnego Burmistrza Pana Wojciecha 

Czepułkowskiego i Radnych. Za to, że zawsze nas wspieracie. Nigdy nam nie odmówiliście 
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pomocy. I naprawdę ta nasza praca, te nasze też wyjazdy, nasze wystawy mogły być dzięki 

Państwu. Więc na Państwa ręce składam jeszcze raz kulturalne podziękowania.  

Brawa. 

Życzenia, kwiaty, zdjęcia. 

 

Pani Aniela Głodna - Panie Burmistrzu, Panie Przewodniczący, Szanowna Rado - odchodząc 

dzisiaj jest mi ciężko. Ale przyznam się odchodzę dlatego, że po prostu mam już swoje 48 lat  

i czas odpocząć. Ja dziękuję bardzo za to, że Państwo umożliwili mi opiekę nad tą grupą plastyczną, 

bardzo uzdolnioną. Dzięki, której podbijaliśmy świat i Europę. Dzięki której ja mogłam wybić się 

na takie wzgórza, że zostałam poproszona przez Warszawę o prowadzenie plenerów plastycznych 

przez 9 lat dla dzieci uzdolnionych plastycznie z całej Polski. To właśnie dzięki Państwu. Nikt by 

mnie tam nie znalazł w takim małym Moryniu, gdybym nie miała takiej grupy Pastele, Inspiracje 

i Akwarele. To były trzy zespoły, z którymi pracowałam tyle lat. Dziękuję bardzo. Jeszcze raz, 

dziękuję dzieciom, dziękuję rodzicom. A szczególnie Pani Dyrektor. Panie Burmistrzu, Panie 

Przewodniczący ja miałam już kilkunastu dyrektorów, ale to, co robi Pani Asia z pracownikami  

w Domu Kultury, to żaden z tych moich dwunastu dyrektorów nie dorównuje, naprawdę. Także 

ceńcie Państwo to, co macie. I wielkie brawa dla Pani Asi. 

Brawa. 

Teraz bardzo bym chciała, żeby dzieci wręczyły Burmistrzowi, Przewodniczącemu, p. Zastępcy, 

p. Skarbnik obrazy na jedwabiu i na szkle malowane. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski - Szanowni Państwo, zapraszam 

teraz do oglądnięcia prac wystawionych tutaj na terenie urzędu. 

 

Dzieci wręczyły prace starszych swoich kolegów i swoje wszystkim Radnym Rady Miejskiej Dębna. 

 

Przewodniczący Rady zarządził 10 minut przerwy. 

Przerwa (godz. 13.20-13.30) 

Przewodniczący Rady wznowił obrady po przerwie.  

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że w dniu  

22 kwietnia br. wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad sesji Rady Miejskiej Dębna 

dodatkowego projektu uchwały w sprawie zaopiniowania projektu uchwały Sejmiku 

Województwa Zachodniopomorskiego zmieniającej uchwałę Nr XXXII/375/09 Sejmiku 

Województwa Zachodniopomorskiego z dnia 15 września 2009r. w sprawie obszarów chronionego 

krajobrazu (Dz. Urz. Zach. z 2021r., poz. 2091 t.j.) Urząd Marszałkowski Województwa 

Zachodniopomorskiego Wydział Ochrony Środowiska wystąpił pismem z dnia 17 kwietnia 2025r. 

o zaopiniowanie w/w projektu uchwały Sejmiku Województwa Zachodniopomorskiego. Projekt 

uchwały był opiniowany na wspólnym posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów 

oraz Komisji Oświaty i Spraw Publicznych w dniu 22 kwietnia 2025 r.  

Zaproponował wprowadzenie w/w projektu uchwały jako punkt 19 (ostatni punkt dot. 

procedowania uchwał - nastąpi przesunięcie numeracji punktów.). 

Wniosek stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

 

Pytań, uwag nie było. 
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Głosowano wniosek w sprawie: 

Przedstawienie porządku obrad - wniosek o wprowadzenie do porządku obrad sesji projektu 

uchwały w sprawie zaopiniowania projektu uchwały Sejmiku Województwa 

Zachodniopomorskiego zmieniającej uchwałę Nr XXXII/375/09 Sejmiku Województwa 

Zachodniopomorskiego z dnia 15 września 2009r. w sprawie obszarów chronionego krajobrazu 

(Dz. Urz. Zach. z 2021r., poz. 2091 t.j.) jako punkt 19  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Krzysztof 

Lenartowicz, Łukasz Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, 

Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-

Moszej 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Rada wprowadziła zmianę do porządku dzisiejszych obrad i został wprowadzony projekt uchwały 

do porządku sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski przedstawił porządek obrad po 

zmianach: 

1. Sprawy regulaminowe: 

 a) otwarcie sesji Rady Miejskiej, 

 b) stwierdzenie kworum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z przebiegu XI sesji Rady Miejskiej Dębna. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej Dębna z działalności między sesjami. 

5. Informacja Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonych kontroli. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Dębna i pracy Urzędu Miejskiego w Dębnie  

w okresie międzysesyjnym oraz z wykonania uchwał Rady 

 a) zapytania i odpowiedzi do sprawozdania Burmistrza. 

7. Informacja o działalności nadleśnictw za 2024 rok. 

8. Sprawozdanie roczne z wdrażania, monitoringu i aktualizacji Strategii Rozwiązywania 

Problemów Społecznych w Gminie Dębno za 2024 rok. 

9. Sprawozdanie z udzielenia dotacji w ramach pożytku publicznego i wolontariacie za  

2024 rok. 

10. Informacja z realizacji Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2024 ze szczególnym naciskiem na ilość punktów 

sprzedaży alkoholu. 

11. Sprawy różne, interpelacje i zapytania radnych. 

12. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w sprawie złożonych interpelacji, wniosków  

i zapytań. 
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13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Dębno na rok 2025. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego Szpitala 

w Dębnie im. św. Matki Teresy z Kalkuty sp. z o.o. i objęcie udziałów przez Gminę Dębno. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany załącznika do uchwały w sprawie określenia 

szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi sąsiedzkie, częściowego lub 

całkowitego zwolnienia z opłat, a także trybu ich pobierania oraz wymiaru i zakresu usług 

sąsiedzkich i sposobu rozliczania wykonania takich usług. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia górnej stawki opłaty ponoszonej przez właścicieli 

nieruchomości za usługi w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników  

w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych na terenie 

Gminy Dębno. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu pn. „Dębnowska Karta Mieszkańca”. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały powołującej komisje stałe Rady Miejskiej Dębna 

oraz ustalenia ich składu osobowego i przedmiotu działania. 

Punkt wprowadzony do porządku sesji  

19. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania projektu uchwały Sejmiku Województwa 

Zachodniopomorskiego zmieniającej uchwałę Nr XXXII/375/09 Sejmiku Województwa 

Zachodniopomorskiego z dnia 15 września 2009r. w sprawie obszarów chronionego 

krajobrazu (Dz. Urz. Zach. z 2021 r., poz. 2091 t.j.).  

20. (był 19). Zamknięcie sesji Rady Miejskiej Dębna. 

 

Pytań, uwag nie było. 

Głosowano w sprawie: 

Przedstawienie porządku obrad - przyjęcie porządku obrad sesji ze zmianami 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Krzysztof 

Lenartowicz, Łukasz Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, 

Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-

Moszej 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 
 

Porządek obrad ze zmianą został przyjęty przez Radę. 

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

3. Przyjęcie protokołu z przebiegu XI sesji Rady Miejskiej Dębna. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował - protokół  

z przebiegu XI sesji z dnia 26 marca 2025 r. został sporządzony i wyłożony  

w Biurze Rady do wglądu. Jest dostępny również w systemie e-Sesja. Do protokołu z przebiegu 

sesji uwag nie wniesiono. 

Stwierdził, że protokół został przyjęty.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 
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4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej Dębna z działalności między sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował - informacja dotyczy 

okresu pomiędzy 23 marca 2025 roku, a 23 kwietnia 2025 roku. Powyższa informacja została 

zamieszczona w systemie informatycznym eSesja.  

Informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Radny Tomasz Kulbicki poinformował - Panie Przewodniczący, do Pana informacji mam tylko 

jedno pytanie. Co się wydarzyło, że mamy tutaj 7 kwietnia sprawozdanie z działalności Szpitala  

w Dębnie za miesiąc marzec? Pani Prezes tutaj na komisji mówiła, że przesyła je w całości, a my 

dostaliśmy tylko jedną kartkę za marzec i za luty. Co się wydarzyło, że taka sytuacja miała miejsce, 

że nie wszystkie informacje zostały do nas przesłane?  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował – ten problem już 

został zgłaszany przez Pana Radnego na Komisji Wspólnej, czyli Rozwoju Gospodarczego  

i Finansów oraz Komisji Oświaty w ostatni wtorek. Zostanie to wyjaśnione i na pewno dopilnuję, 

żebyśmy wszyscy łącznie ze mną dostali pełną informację za miesiąc marzec. Chciałbym tylko 

poinformować Państwa, wszystkich Radnych, że również taką informację ja otrzymałem, ja nie 

dostałem jakiejś szerszej informacji. Na pewno w ciągu kilku dni zostanie ta informacja 

uzupełniona.  

Więcej pytań nie było. 

:::::::::::::::::::::::::::::::::: 

5. Informacja Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonych kontroli. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poprosił Radną Angelikę Obielak, 

Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej o przedstawienie informacji.  

 

Radna Angelika Obielak poinformowała - w dniu 22 kwietnia 2025 roku o godzinie 10:00 

rozpoczęła się kontrola w zakresie gospodarki zasobami mieszkaniowymi Gminy Dębno. Podczas 

kontroli została zarządzona przerwa. Przerwa w czynnościach kontrolnych będzie trwała do 8 maja, 

po czym będzie kontrola wznowiona - 8 maja.  

Pytań nie było. 

:::::::::::::::::::::::::::::: 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Dębna i pracy Urzędu Miejskiego w Dębnie  

w okresie międzysesyjnym oraz z wykonania uchwał Rady 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski - bardzo proszę głos zabierze 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski.  

Informacja jest za okres od 21 marca do 18 kwietnia br., stanowi załącznik nr 6 do protokołu 

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski omówił sprawozdanie w najważniejszych kwestiach. 

 

 a) zapytania i odpowiedzi do sprawozdania Burmistrza. 

 

Radny Mateusz Obielak - czy mógłby Pan podać więcej informacji na temat badań 

hydrogeologicznych na terenie Dębna? Czy mamy jakieś nowe informacje, na jakim to jest etapie? 

Czy było jakieś spotkanie w tej sprawie?  
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Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował - praktycznie odwiert moglibyśmy 

powiedzieć już jest na samej końcówce. Jeżeli chodzi o ciepło, które jest możliwe do wydobycia, 

to tak jak informowaliśmy już trochę prędzej, zostajemy przy temperaturze 36 stopni. Na razie 

przeprowadzamy też badania wody i zgodnie z projektem, i założeniem całego projektu zostanie 

on też zaczopowany. Jak tylko dostaniemy sprawozdanie i wytyczne też Państwu je przekażemy 

dalej. Tylko odbyło się spotkanie ogólne. Jak już będziemy mieli też sprawozdanie to Państwu je 

przekażę. Myślę, że na następnej komisji też będziemy rozmawiać na ten temat.  

 

Więcej pytań nie było. 

:::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

7. Informacja o działalności nadleśnictw za 2024 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował - informacja znajduje 

się w materiałach w systemie eSesja. Informacja o działalności nadleśnictw za 2024 rok była 

przedstawiona na wspólnym posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów oraz 

Komisji Oświaty i Spraw Publicznych w dniu 22 kwietnia bieżącego roku. Informację oczywiście 

przedstawił Pan Nadleśniczy Nadleśnictwa Dębno Cezary Augustyniak. Poproszę 

Przewodniczącego Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Pana Marcina Krzysiaka oraz 

Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Pana Krzysztofa Lenartowicza  

o przedstawienie opinii komisji do tej informacji.  

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak - informacja została 

przyjęta przez komisję 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Krzysztof Lenartowicz -

informacja została przyjęta przez komisję.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski zapytał - czy Pan Nadleśniczy 

chciałby zabrać głos w tym punkcie. Ta informacja była dość obszerna, każdy ma do niej dostęp, 

również w czasie teraźniejszym w systemie eSesja. Czy są pytania do przedstawionej informacji 

przez Pana Nadleśniczego?  

Pytań nie było. 

 

Nadleśniczy Nadleśnictwa Dębno Cezary Augustyniak poinformował - cieszę się bardzo, że 

przedstawiona przeze mnie informacja była na tyle czytelna i obszerna, że pozwoliła Państwu 

zapoznać się z działalnością nadleśnictw - Nadleśnictwa Dębno, Nadleśnictwa Różańsko  

i Nadleśnictwa Mieszkowice. Oczywiście to, że dzisiaj takich pytań nie ma, to dokładnie wiemy, 

że życie się toczy i te pytania mogą się w trakcie pojawić. Jesteśmy otwarci, mówię w imieniu tutaj 

moich Kolegów Nadleśniczych, Pana Tomka Witka, Romana Drużgi z Nadleśnictwa Mieszkowice 

i swoim własnym. W każdej chwili stoimy tutaj do Państwa dyspozycji. Jeżeli jakiekolwiek pytania 

będą, to proszę śmiało kierować, będziemy starali się możliwie, jak najlepiej udzielić informacji 

na temat tego, co robimy na co dzień.  

 

Informacja z działalności nadleśnictw za 2024 rok została przyjęta przez Radę, stanowi załącznik 

nr 7 do protokołu.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::::: 
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8. Sprawozdanie roczne z wdrażania, monitoringu i aktualizacji Strategii Rozwiązywania 

Problemów Społecznych w Gminie Dębno za 2024 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował - informacja znajduje 

się w systemie eSesja. Sprawozdanie było przedstawione na wspólnym posiedzeniu Komisji 

Rozwoju Gospodarczego i Finansów oraz Komisji Oświaty i Spraw Publicznych. W związku  

z powyższym poproszę Przewodniczącego Komisji Oświaty Radnego Marcina Krzysiaka oraz 

Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Radnego Krzysztofa 

Lenartowicza o opinię komisji do sprawozdania.  

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak - sprawozdanie 

roczne z wdrażania monitoringu aktualizacji strategii rozwiązywania problemów społecznych za 

2024 rok zostało przyjęte przez komisję. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Krzysztof Lenartowicz - 

informacja dotycząca sprawozdania rocznego z wdrażania monitoringu i aktualizacji strategii 

rozwiązywania problemów społecznych w Gminie Dębno za rok 2024 została przyjęta przez 

komisję.  

 

Pytań nie było. 

Sprawozdanie roczne z wdrażania monitoringu i aktualizacji strategii rozwiązywania problemów 

społecznych w Gminie Dębno za 2024 rok zostało przyjęte przez Radę, stanowi załącznik nr 8 do 

protokołu.  

::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

9. Sprawozdanie z udzielenia dotacji w ramach pożytku publicznego i wolontariacie za 2024 

rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował – informacja 

znajduje się w materiałach w systemie eSesja. Sprawozdanie również było przedstawione na 

wspólnym posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów oraz Komisji Oświaty  

i Spraw Publicznych. Wobec powyższego poproszę Przewodniczącego Komisji Oświaty i Spraw 

Publicznych Radnego Marcina Krzysiaka oraz Przewodniczącego Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów Radnego Krzysztofa Lenartowicza o opinię komisji do sprawozdania.  

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak - komisja pozytywnie 

zaopiniowała to sprawozdanie. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Krzysztof Lenartowicz – 

sprawozdanie zostało przyjęte przez komisję. 

 

Pytań nie było. 

Sprawozdanie z udzielenia dotacji w ramach pożytku publicznego i wolontariacie za 2024 rok 

zostało przyjęte przez Radę, stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 
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10. Informacja z realizacji Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2024 ze szczególnym naciskiem na 

ilość punktów sprzedaży alkoholu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował – informacja 

znajduje się w materiałach w systemie eSesja. Była przedstawiona na wspólnym posiedzeniu 

Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów oraz Komisji Oświaty i Spraw Publicznych. Wobec 

powyższego poproszę Radnego Marcina Krzysiaka oraz Radnego Krzysztofa Lenartowicza  

o opinię Komisji do informacji.  

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak - informacja została 

przyjęta przez komisję 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Krzysztof Lenartowicz - 

informacja została przyjęta przez komisję. 

 

Pytań nie było. 

Informacja z realizacji programu profilaktyki rozwiązywania problemów alkoholowych oraz 

przeciwdziałania narkomanii za rok 2024 ze szczególnym naciskiem na ilość punktów sprzedaży 

alkoholu została przyjęta przez Radę, stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  

::::::::::::::::::::::::::::::: 

11. Sprawy różne, interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski zapytał - kto z Pań i Panów Radnych 

chciałby zabrać głos w tym punkcie? - sprawy różne, zapytania, interpelacje.  

 

Radny Mateusz Obielak - kilka spraw z mojego okręgu. Zwracam się z prośbą o uporządkowanie 

chodnika od skrzyżowania ulicy Kostrzyńskiej z ulicą Włościańską do skrzyżowania ulicy 

Włościańskiej z ulicą Harcerską. Chodnik jest sukcesywnie zarastany. Tak naprawdę przy 

skrzyżowaniu już jest nieprzyjezdny. Więc bardzo proszę tutaj o pochylenie się nad tą kwestią. 

Proszę również o rozważenie budowy chodnika przy ulicy Włościańskiej od ulicy Harcerskiej do 

nowo budowanej ulicy Magazynowej. W związku z budową nowego ronda ruch z drogi krajowej 

numer 23 przeniesie się na ulicę Włościańską, co spowoduje zagrożenie w ruchu pieszym  

i rowerowym w związku z brakiem wydzielonego ciągu pieszo rowerowego. Tam też na 

Włościańskiej jest ten pas taki jakby innego koloru, który sugeruje, że jest to chodnik lub ścieżka 

rowerowa, a nie jest to ścieżka ani chodnik, więc bardzo proszę, żeby pochylić się tą kwestią. 

Mamy jeszcze sporo czasu, żeby to uporządkować. Tutaj w związku z przebudową ronda też 

zwracam się z prośbą o zmianę organizacji ruchu na ulicy Włościańskiej. To jest przesunięcie 

znaku B36, zakaz postoju i zatrzymywania się, który znajduje się w okolicy Sali Królestwa 

Świadków Jehowych. Tak naprawdę według tego znaku tam nie można stawać, więc proszę  

o uporządkowanie tej kwestii. Już zwracałem się w tej kwestii do Pani Kierownik. Kolejna sprawa, 

to zwracam się z prośbą o wskazanie właścicieli murku przy chodniku przy ulicy Kostrzyńskiej. 

Są dawne ławki, podejrzewam, że są to murki należące do spółdzielni. Tam już nie ma desek, 

zostały tylko takie metalowe wystające elementy. Też uważam, że warto byłoby to uporządkować. 

To jest nasze centrum miasta. I proszę o informacje jakie są możliwości procedura wyczyszczenia 

rzeki Kosy na odcinku miejskim. Rzeka Kosa w Dębnie znajduje się w reprezentatywnej części 

miasta. Z powodu sukcesywnego zarastania przestała pełnić funkcję krajobrazową. To zgłaszają 
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też mieszkańcy, właściciele. Wiadomo, że są Wody Polskie, ale też bym prosił, żeby pochylić się 

nad tą kwestią, bo to z roku na rok ta rzeka wygląda coraz gorzej.  

Zapytania, wnioski, interpelacje stanowią załącznik nr 11 do protokołu.  

 

Radny Grzegorz Kulbicki - wpłynął wniosek mieszkańca w sprawie wycofania uchwały  

o miejscowych planach zagospodarowania przestrzennego i chciałbym tu zapytać w imieniu 

mieszkańca, jaka będzie procedura rozpatrzenia tego wniosku? Czy trafi taki projekt uchwały na 

najbliższą sesję, w jaki sposób ten wniosek zostanie mieszkańca rozpatrzony? I też od razu,  

w związku z tą ilością tych wniosków, które wpłynęły tutaj mieszkańcy mnie pytają, czy procedura 

rozpatrywania tych wniosków będzie taka, jak przy normalnej procedurze, kiedy jest tak naprawdę 

ich niewiele, jest ich naprawdę setki. W związku z tym mieszkańcy dopytują, czy ta procedura 

będzie w jakikolwiek sposób zmieniona, żeby oni mieli jeszcze jakikolwiek możliwość 

wypowiedzenia się po złożeniu tego wniosku? Czyli po prostu jaka jest procedura?  

Czy standardowa ta, która jest w przypadku kilku wniosków, jeśli jest miejscowy plan. A tutaj  

w związku z tym, że jest kilka setek tych wniosków mieszkańcy też mają zapytania w jaki sposób 

oni zostaną teraz można kolokwialnie powiedzieć obsłużeni, w jaki sposób ich wnioski zostaną 

teraz rozpatrzone. Chciałbym przy okazji, korzystając z obecności Pani Prezes szpitala zapytać  

o dwie rzeczy. Czy Oddział Chirurgiczny jest już w pełni wykończony? i wszystko zostało jakby 

już zakończone, wszelkie kwestie rozliczone, wszelkie faktury już zapłacone? Czy można już 

chirurgię odbierać i ona jest w pełni sprawna? I jeśli coś jeszcze nie tak, to czy można by było się 

dowiedzieć. Druga pytanie - w związku z tym, że niedawno się pojawiły bodajże do 15 maja jest 

nabór w ramach KPO, na każdy szpital powiatowy do 6 milionów złotych na transformację 

cyfrową, wkład własny to podatek VAT. W związku z tym chciałem zapytać, czy taki wniosek, 

czy taki audyt został szybko zlecony? Bo trzeba audyt taki związany z cyberbezpieczeństwem  

i z transformacją cyfrową przygotować. Ale jest to możliwe, 6 milionów złotych, tylko i wyłącznie 

VAT po stronie szpitala wtedy leży. Czy tutaj taki wniosek też jest szykowany? Czasu jest mało, 

wiemy o tym, jeszcze dodatkowo, majówka. Niedawno została ogłoszona, z tego co pamiętam 

jakoś z tydzień temu. Nie znam dalszych szczegółów. Tylko chciałbym wiedzieć, czy rzeczywiście 

tutaj jakiekolwiek prace są prowadzone. Więc jeśli mógłbym to proszę o informację, co z tym 

wnioskiem mieszkańca, jaka ta procedura będzie? żebym mógł mieszkańcom, to zresztą pewnie 

oglądają to usłyszą oraz co z tą chirurgią, czy ten wniosek na KPO będziemy coś próbować składać 

razem ze Starostwem?  

 

Kierownik Wydziału RIiPP Dominika Klamecka - tak, jak już Pan Burmistrz przy sprawozdaniu 

swoim powiedział, termin składania wniosków do planów miejscowych odnośnie wiatraków jest 

przedłużony do 15 maja i jak wszystkie wnioski wpłyną, to będziemy je rozpatrywać. Na tą chwilę 

wpłynęło około 1200 wniosków, 300 wniosków jest od mieszkańców, którzy są za wiatrakami, 

pozostałe wnioski są przeciw wiatrakom. I te wszystkie wnioski, które są przeciwko wiatrakom, 

że tak powiem, mają taką samą treść, więc tutaj procedura rozpatrzenia nie będzie jakoś tam bardzo 

skomplikowana, bo treść tych wniosków jest praktycznie identyczna. Na tą chwilę jeszcze została 

złożona skarga do WSA odnośnie zaskarżenia uchwały o przystąpieniu do planu miejscowego. 

Więc dopóki nie będzie rozstrzygnięcia my tak naprawdę dalszych prac prowadzić nie będziemy. 

Jeśli chodzi o procedurę ustawową to wygląda to tak, że wnioski które są składane obecnie do 

planu miejscowego one powinny być później przekazane do urbanisty, który będzie sporządzał 

projekt planu miejscowego i który będzie te wnioski uwzględniał bądź nie w zależności od 
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merytoryki danego wniosku. Ale na tą chwilę nie wiemy jeszcze w którą stronę, że tak powiem 

pójdziemy.  

 

Prezes Szpitala w Dębnie Anna Gryciak - co do remontu Oddziału Chirurgii Ogólnej to już 

jesteśmy ku końcowi. Mamy nadzieję, że już po majówce będziemy mogli przenosić z tej części 

nieremontowanej i będzie on już zakończony. Dzisiaj jeszcze ostatnie prace, ostatnie wylewki. 

Zostały nam jeszcze do zrobienia prace tak zwane końcowe, czyli linoleum na ścianach i podłogach 

i montaż białej aparatury. Po majówce mam nadzieję, że już będziemy mogli przenosić cały 

oddział. Co do wniosku, o którym Pan mówi i środkach KPO, jakie moglibyśmy zdobyć - tak, 

jesteśmy właściwie w trakcie audytu, kończymy już ten audyt. Przygotowujemy się do pisania tego 

wniosku. Natomiast chciałabym Państwu zwrócić uwagę na jedną rzecz. Fajnie to brzmi,  

6 milionów do wzięcia, minimum milion z groszami. Przepraszam, że nie mówię dokładnie, ale są 

to takie mniej więcej kwoty. To bardzo ważnym elementem w ocenie możliwości uzyskania tych 

dotacji jest tak zwany ranking szpitali. Szpital w Dębnie znajduje się na 462 miejscu. To oczywiście 

jest i daleko i nie. Patrząc z porównaniem do innych szpitali okolicznych, to i tak jesteśmy na 

szczycie tych możliwości. W rankingu należy odpowiedzieć sobie na cztery pytania - czy szpital 

posiada akredytację, jaka jest ilość hospitalizacji, wysokość kontraktu z Narodowym Funduszem 

Zdrowia i referencyjność. W tym momencie możecie sobie Państwo odpowiedzieć na pytanie, kto 

jest na pierwszych miejscach. Na pierwszych miejscach są szpitale wojewódzkie, szpitale 

marszałkowskie, wielospecjalistyczne. Natomiast szpitale powiatowe są daleko, daleko. Szpital  

w Gryfinie jest na 520 miejscu i tam wniosek miała przygotowywać firma zewnętrzna, 

automatycznie się wycofała. Ponieważ nie mają szans kompletnie na zdobycie tych środków. My, 

nie patrząc na to, czy te środki zdobędziemy, czy nie, poczynimy wszelkie możliwe starania do 

tego, żeby ten wniosek był przygotowany na bardzo wysokim poziomie, żeby nam nikt po prostu 

nie zarzucił, że nie wykorzystaliśmy wszystkich możliwości, aby te pieniądze zdobyć. Zrobimy 

wszystko, co w naszej mocy, aby te pieniądze można było zdobyć. Ale pamiętajcie Państwo, że są 

rzeczy, na które nie mamy wpływu. Jeszcze chciałabym zaprosić, ja bardzo chętnie zaproszę 

Radnych, aby częściej odwiedzali nasz szpital, żeby mogli zobaczyć, jak wyglądają prace, jak się 

one posuwają, jakie mamy problemy, dlaczego też te prace zostały wstrzymane w pewnym 

momencie. Bardzo chętnie zapraszam. Tam na miejscu również udzielę wszelkich odpowiedzi.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski - Panie Radny, wniosek wpłynął  

z tego, co wiem w tym bieżącym tygodniu. Zostanie rozpatrzony zgodnie z procedurą i zgodnie  

z terminami. W tej chwili jest przygotowywana opinia prawna, co do kwalifikacji tego wniosku  

i wtedy będą podejmowane dalsze kroki, czy ma się zająć tym Komisja Skarg, Wniosków i Petycji, 

czy inną ścieżką pójdziemy w tym kierunku. Na pewno będzie to zgodnie z terminami i przepisami 

rozpatrzone.  

 

Radny Marcin Krzysiak - mam pytanie, w związku z pracami restauratorskimi kapliczki. Tak 

obserwuję i też mieszkańcy mnie dopytują. Zaczęto takie już zaawansowane prace z zewnątrz 

wygładzania tej kapliczki, wymiany tynków, natomiast ona jest przechylona. Teraz pytanie,  

czy ona będzie w ogóle wyprostowana, czy to nie jest jakby w zakresie tych prac. Jeżeli nie jest, 

to myślę, że tutaj troszeczkę to jest bez sensu. Dlatego, że ona powinna być wyprostowana, ona się 

przechyliła w trakcie prac przy rondzie. Ja rozumiem, że w tej umowie, która była wcześniej mogło 

tego zakresu nie być, ale myślę, że to trzeba wziąć pod uwagę i trzeba się na tym było zastanowić 



13 
 

- to jest pierwsza rzecz. Druga rzecz - już na komisji wspominałem na temat boiska na Siewnej. 

Nie będę się tutaj powtarzał. Chodziło o takie prace porządkowe. Ale też przy okazji chciałem 

poprosić o to, żeby zwrócić już uwagę, jest trochę taka lepsza pogoda, zaczęło się wszystko 

zielenić, o uporządkowanie też trawników przy ulicy Wojska Polskiego, zwłaszcza w tych 

momentach, kiedy są ławki, ponieważ one zarastają tak dość wysoką trawą. Myślę, że w tych 

miejscach, gdzie się siedzi lepiej, żeby ta trawa nie wchodziła między te ławki, pod ławki i z tyłu 

na oparcia. I też tutaj w tym rejonie właśnie tych trawników, tych ławek są posadzone takie świeże 

nasady buków kolumnowych. Te buki kolumnowe są młode i one są obwiązane takimi sznurkami. 

Ja się nie znam, czy to jest taka forma kształtowania tego buka, ale wydaje mi się, że już taka pora 

jest, że można by było je uwolnić, żeby one zaczęły oddychać, bo one są takie trochę pościskane  

i dwa z nich w słabej kondycji. Jeden sobie razi między tymi sznurkami, a dwa niestety nie. 

Zgłaszałem telefonicznie i też mówiłem o tym na komisji, że na ulicy Pługowej nie świecą lampy. 

Pomimo tamtych zgłoszeń, to już chyba z dwa tygodnie się ciągnie ta historia i zgłoszenia tego 

również na komisji, dalej ta sytuacja nie została rozwiązana. Pytanie kolejne, nie ma Pana 

Dyrektora Ośrodka Sportu i Rekreacji - pytania od młodzieży, czy będzie uzupełniany piasek na 

plaży? czy będą jakieś takie dodatkowe prace na plaży? Oprócz tych, które są w ramach budżetu 

obywatelskiego proponowane. Ostatnie pytanie - na jakim etapie jest audyt dotyczący szkół?  

 

Kierownik Wydziału RIiPP Dominika Klamecka - projekt renowacji kapliczki był robiony 

wcześniej niż prace przy rondzie i oczywiście w tym projekcie nie było przewidziane, że ta 

kapliczka się przechyli, ale oczywiście jesteśmy w trakcie ustalania szczegółów, będzie 

zwiększony zakres prac o wyprostowanie tej kapliczki. Wczoraj był Inspektor Nadzoru od 

Konserwacji Zabytków i są w trakcie negocjacji, którą metodę stabilizacji gruntu należy wybrać.  

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował - jeżeli chodzi o lampy, no niestety nic 

się nie zmieniło od już chyba bym powiedział 15 lat, czyli zgłaszamy i na tyle na ile firma ma siły 

i środki, żeby można było podjechać i zrealizować to zadanie, to jest wysyłana firma ta, która 

wykonuje dla Enei te prace, żeby można było to naprawić. Ten sam problem mamy tak samo na 

ulicy Mickiewicza, gdzie już od jakiegoś czasu czekamy na to, żeby zostały wymienione lampy. 

Niestety generalna tutaj zażądała też wejścia na teren, czyli w pas ich drogowy. Mam nadzieję, że 

ten temat też zostanie rozwiązany jak najszybciej. Tu będziemy to też myślę, że jeszcze  

w poniedziałek jeszcze raz będę monitował, co do tego. Przeraża to, bo uważam, że tego typu 

rzeczy, czyli dwa tygodnie, jeżeli to jest tak długi okres realizacji zadania, to jest to słabe i to 

mocno. Myślę, że może przy jakimś następnym spotkaniu będę rozmawiał też odnośnie też 

realizacji zadań w jakimś terminie szybszym. Bo jednak jest to lampa czy lampy, które służyć mają 

przede wszystkim mieszkańcom. Co do audytu szkół - chyba bodajże w poprzednim tygodniu 

dostaliśmy już. Chcemy przedstawić go Państwu, też zaprosić firmę na komisję, żeby było 

przedstawione to w całości. Tak więc jak tylko uzgodnimy, bo szukaliśmy razem wspólnie terminu, 

to chcemy, żeby zostało zaprezentowane to też przez firmę. Co do Dyrektora OSiRu, to tak, jak 

Pan złożył wniosek, to myślę, że już wtedy ta informacja zostanie udzielona.  

 

Radny Marcin Krzysiak - bardzo dziękuję za odpowiedzi. Panie Burmistrzu, czy jest szansa, 

skoro jest gotowy ten audyt, czy można przekazać przez Biuro Rady Radnym na tablety? żeby się 

już powoli z tym zapoznawać.  
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Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski – tak. 

 

Radny Damian Jankowski - chciałbym złożyć wniosek i dwa zapytania z interpelacją odnośnie 

mojego okręgu. Zwracam się z wnioskiem o przeprowadzenie prac naprawczych na placu zabaw 

w miejscowości Smolnica. W chwili obecnej, niektóre urządzenia znajdujące się na placu zabaw 

są w złym stanie technicznym stwarzając zagrożenie dla bezpieczeństwa dzieci, które z niego 

korzystają. W szczególności zwracam uwagę na uszkodzone drewniane elementy, które są 

powyrywane oraz wystają z nich ostre gwoździe, wkręty. Ponadto proszę o uzupełnienie piachu  

w miejscach do tego wyznaczonych, aby zapewnić odpowiednie warunki dla zabawy dzieci. 

Zwracam się z zapytaniem dotyczącym terminu rozpoczęcia prac związanych z utwardzeniem 

placu przy cmentarzu w miejscowości Grzymiradz oraz zapytanie dotyczące planowanego terminu 

rozpoczęcia prac związanych z wyrównaniem i utwardzeniem drogi gminnej prowadzącej  

z miejscowości Smolnica do miejscowości Hajnówka położonej na działkach numer 193, 399 oraz 

401 to jest obręb Smolnica. Wnoszę o podjęcie rozmów z przedstawicielami Zarządu Dróg 

Wojewódzkich mających na celu naprawę uszkodzonych fragmentów chodnika wzdłuż drogi 

wojewódzkiej DW126 w miejscowości Smolnica.  

Zapytanie stanowi załącznik nr 12 oraz 12a do protokołu. 

Wniosek stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Interpelacja stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  

 

Radny Grzegorz Kulbicki - w następnym punkcie już nie będę zabierał głosu, na nie wszystkie 

pytania uzyskałem odpowiedzi albo w przypadku np. PWiK zostałem odesłany do PWiK. Kiedy 

złożyłem do PWiK wniosek o dostęp do informacji zostałem odesłany. Więc jest tak od Annasza 

do Kajfasza wykorzystując tematykę akurat wielkanocną, jestem odsyłany. Bo najpierw było fajnie 

powiedzieć, jak to rzekomo Pan Kulbicki nielegalnie coś wziął a potem, kiedy trzeba pokazać, jak 

to wyglądało rzeczywiście, to już tych informacji dostać nie można. W związku z tym proszę  

o wykaz imienny wypłaconych wynagrodzeń osobie reprezentującej wspólnika podczas 

przeprowadzonych zgromadzeń wspólników we wszystkich spółkach - DTBS, PWiK i PUK za 

lata 2010-2018, wraz z podaniem nazwiska prezesa danej spółki w danym roku, który te 

wynagrodzenia wypłacał. Drugie - proszę o kopię uchwały unieważniającej podjęte przez 

zgromadzenia wspólników dla spółki PWiK, DTBS i PUK w Dębnie od roku 2002 na podstawie, 

której Zarząd spółki wypłacał wynagrodzenie osobie reprezentującej wspólnika za 

przeprowadzone zgromadzenia wspólników. Trzy - proszę o wykaz dodatkowych etatów w spółce 

PWiK od sierpnia 2024 roku. Ponadto proszę o wskazanie zakresu czynności nowo zatrudnionych 

osób, wskazania zasadności zatrudnienia oraz całościowej kwoty wynagrodzenia tychże osób. 

Cztery - proszę o informacje, czy w placówkach oświatowych, dla których organem prowadzącym 

jest Gmina Dębno prowadzone są działania lobbystyczne, czy informacyjne bądź też szkoleniowe 

firm związanych z OZE. Jeśli tak to proszę o informacje, w których to placówkach, na jakiej 

podstawie te działania są prowadzone. Czy rodzice dzieci wyrazili zgodę na tego typu działanie  

i w jakiej formule? W ramach jakich zajęć odbywają się wyżej wymienione spotkania? Jaki był 

harmonogram tych spotkań? Które konkretnie elementy podstawy programowej realizowane są 

podczas tychże spotkań? Czy dyrektorzy poszczególnych placówek oświatowych występowali do 

Zachodniopomorskiego Kuratora Oświaty o wyrażenie zgody na realizację w szkole zajęć dla 

uczniów warsztatów przez tę instytucję zewnętrzną? Piąte - w związku z pismem Pani Iwony 

Kierownika projektu firmy Energetyka Polska z dnia 19 marca bieżącego roku proszę o kopię 
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wszystkich dokumentów, które wpłynęły do Urzędu Miejskiego w Dębnie od roku 2022 oraz 

wszystkich zatwierdzonych przez Burmistrza Dębna projektów, planów i tak dalej stworzonych 

przez tę firmę. Proszę również o informację, jakie konkretnie prace planistyczne były prowadzone 

w roku 2023-2024 w odniesieniu do wniosków firmy Energetyka Polska, bo na takie się ta Pani 

powołuje. Szóste - proszę o informację, czy w świetlicach wiejskich prowadzone są działania 

lobbystyczne podobnie, jak te szkolne. Jeśli tak, to w których świetlicach? Proszę o kopię tych 

umów najmu tych świetlic z tymi firmami. W siódmym proszę o informację - czy w roku szkolnym 

25/26 planowana jest likwidacja bądź przekształcenie jakiejkolwiek placówki oświatowej, dla 

której organem prowadzącym jest Gmina Dębno. Jeśli tak, to której? Osiem - proszę o informację 

o wysokości procentowego wykonania umowy ryczałtowej spółki Szpital Dębno za lata 2021-

2025.  

Zapytania, wnioski stanowią załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Więcej spraw różnych, pytań nie było. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował - wobec braku 

chętnych do zabrania głosu chciałbym tylko przypomnieć o konieczności złożenia przez Radnych 

oświadczeń majątkowych. Przypomnę, oświadczenie majątkowe wraz z kopią zeznania  

o wysokości osiągniętego dochodu w roku podatkowym, czyli PIT za rok poprzedni, jego korekta 

ewentualna składa się w dwóch egzemplarzach. Oświadczenie należy złożyć do 30 kwietnia 

bieżącego roku i według stanu na dzień 31 grudnia roku poprzedniego. 

:::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

12. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w sprawie złożonych interpelacji, 

wniosków i zapytań. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że na złożone w dniu 

19 oraz 26 marca 2025 r. przez Radnego Grzegorza Kulbickiego wnioski zostały udzielone 

odpowiedzi w terminie. Z kolei w dniu 26 marca 2025 roku Radny Łukasz Lewandowski złożył 

zapytanie oraz wniosek, Radny Damian Jankowski złożył interpelacje oraz Radny Marcin Pech 

złożył wnioski. Na złożone przez Radnych zapytania, interpelacje oraz wnioski zostały udzielone 

odpowiedzi.  

Zapytał - czy są uwagi do udzielonych odpowiedzi?  

Pytań nie było. 

 

Zapytania, wnioski, interpelacje oraz odpowiedzi stanowią załącznik nr 16 do protokołu. 

:::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Dębno na rok 2025.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował - projekt uchwały był 

opiniowany na wspólnym posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów oraz Komisji 

Oświaty i Spraw Publicznych w dniu 22 kwietnia 2025 roku. Poproszę o opinię do projektu 

uchwały Przewodniczącego Komisji Oświaty Radnego Marcina Krzysiaka oraz Przewodniczącego 

Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Radnego Krzysztofa Lenartowicza. 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak - Komisja Oświaty  

i Spraw Publicznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 



16 
 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Krzysztof Lenartowicz - 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Pytań nie było. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokołu.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Dębno na rok 2025. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Krzysztof 

Lenartowicz, Łukasz Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, 

Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-

Moszej 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Rada podjęła uchwałę NR XII/97/2025 w sprawie zmian w budżecie Gminy Dębno na rok 2025, 

stanowi załącznik nr 18 do protokołu.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::: 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego 

Szpitala w Dębnie im. św. Matki Teresy z Kalkuty sp. z o.o. i objęcie udziałów przez Gminę 

Dębno. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował - projekt uchwały był 

opiniowany na wspólnym posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów oraz Komisji 

Oświaty i Spraw Publicznych w dniu 22 kwietnia 2025 roku. Wobec powyższego poproszę o opinię 

do projektu uchwały Przewodniczącego Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Radnego Marcina 

Krzysiaka oraz Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Radnego 

Krzysztofa Lenartowicza. 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak - Komisja Oświaty  

i Spraw Publicznych pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Krzysztof Lenartowicz - 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Radny Grzegorz Kulbicki - korzystając z obecności Pani Prezes, mam dwa pytania. Jedno to też 

ponowię - czy na 100% chirurgia będzie w 100% zakończona, wszystko nowe zrobione, 

skończone? Zaraz odpowiem Pani, dlaczego pytam- bo wiem, że mieliśmy też taką praktyką  

w poprzednich latach, że jeśli było coś, na czym nam szczególnie zależało jako Gminie Dębno, 

wspólnik powiat jako większościowy też może mieć jakieś życzenia. I też tak czasami bywało, że 

powiat mówił, ale chcielibyśmy, żeby w ramach tych pieniędzy, które przekazujemy, żebyście 

zrobili to. Dlaczego pytam? bo jeśli cokolwiek jest do dokończenia na chirurgii, cokolwiek trzeba 
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by było skończyć, a może ewentualnie brakuje, to ja chciałbym dzisiaj poprosić Radę, złożyć też 

wniosek, żeby w ramach tych środków, bo tu wszyscy są za, jak było widać przy uchwale 

budżetowej, żeby w ramach tych 600 tysięcy może część z tych środków zamknąć w pełni 

chirurgię. Bo jeśli brakuje tam Pani 50 tysięcy, to ja chętnie taki wniosek złożę. Albo inaczej, żeby 

to było z takim wskazaniem. Wiadomo, że gdzieś to będzie dla Pani takie wskazanie wobec 

drugiego wspólnika, który jest większościowy. Rada Gminy Dębno postanowiła, że jednak te 50 

tysięcy chce dokończyć na tip-top chirurgię, chce, żeby była zakończona. Dlatego o to pytam, tylko 

i wyłącznie z tego powodu. Pamiętam, tak robiliśmy wobec spółek gminnych. Powiat też tak robił, 

że chciał, żeby były spłacone konkretne takie firmy, albo chciał na takie zadania. Więc wskazywał 

sobie niejako, ale z takim ukierunkowaniem. Więc bardzo proszę, bo tylko na tym mi zależy, żeby 

to było tak na tip-top, jak było z dziecięcym i tak dalej. Tam też nam brakowało w pewnym 

momencie na łóżka i tak dalej. Żeby po prostu nie było wstydu potem, że wprowadzamy coś starego 

do nowego, to tylko o to chodzi. Drugie - Pani Prezes, na jak długo to wystarczy? Bo wiemy, że w 

poniedziałek sesja w powiecie, tam też 600 tysięcy. Więc te 1.200.000 zł na jak długo wystarczy? 

Albo inaczej - czy mogłaby Pani mnie, mieszkańców troszeczkę uspokoić, żeby ta dobra opinia 

trwała. 

 

Prezes Szpitala w Dębnie Anna Gryciak - może zacznę od drugiego pytania, na jak długo to 

wystarczy? Obecnie jesteśmy w dosyć trudnej sytuacji finansowej. Mamy dosyć duże zaległości 

wobec dostawców towarów i usług. Na tą chwilę spłacimy wszystkie nakazy zapłaty, które 

posiadamy. I najbardziej newralgiczne obszary takie jak usługi cateringowe, transportu 

medycznego, usługi laboratorium udzielane przez laboratorium ALAB, czy też MediTest. Trudno 

mi jest powiedzieć, czy wystarczy nam tych pieniędzy na miesiąc, czy na dwa, ponieważ my 

spłacimy w tej kwocie wszystkie zaległe, znaczy nie wszystkie, większość tych, wszystkie nakazy 

zapłaty. Natomiast uspokoimy swoich dostawców na tyle, że dadzą nam oddechu na jakiś może 

miesiąc, może dwa. Co do tego, czy ten rzeczywiście remont będzie na tyle zakończony, że będzie 

to tak pięknie wyglądało, jak na Oddziale Pediatrycznym. To zakończymy go na tyle, żebyśmy 

mogli przenieść pozostałe elementy Oddziału Chirurgicznego. Natomiast na pewno nie starczy 

nam na dokupienie pewnych elementów, typu nowe łóżka. Część już mamy zakupione. Natomiast 

brakuje nam siedmiu nowych łóżek i będzie nam brakowało. Ale tutaj niewielka kwota na to, żeby 

w pełni doposażyć ostatni gabinet zabiegowy. Ale nie powiem Panu, czy to będzie dwa tysiące, 

czy to będzie pięć tysięcy. Bo część rzeczy już mamy. Natomiast największym problemem są łóżka 

i szafki. Siedem szafek przyłóżkowych i siedem łóżek. Przeniesiemy się na razie z tym, co mamy. 

Będziemy się starać i pewnie poczekamy na te możliwości otrzymywania środków z KPO. Gdzieś 

one tam powoli pewnie będą - mam nadzieję, będą pojawiać się i tutaj będziemy doposażać. 

Natomiast na pewno ważniejszym dla mnie w tym momencie jest spłacenie zaległości wobec 

cateringu, który mamy, aniżeli zakupienie nowego łóżka. Przykro mi, że tak mówię. Ale tak to w 

tej chwili wygląda. Nie mamy możliwości, nie wystarcza nam w pełni środków na to, aby 

chociażby nawet wobec cateringu, czy ALABu spłacać na bieżąco.  

Panie Radny ja zapraszam. Bo trudno jest mówić zza stołu. Naprawdę proszę przyjechać, proszę 

zobaczyć, ja wszystko Panu pokażę i zobaczy Pan, czy to jest faktycznie tylko łóżko, o którym ja 

mówię. Czy to są jeszcze jakieś inne elementy. Wszystkie dotychczasowe prace, czyli zakup 

elementów białych, czyli armatury białej, to wszystko jest. Czeka tylko na zamontowanie. 

Największym problemem są w tym momencie te 7 łóżek i 7 szafek przyłóżkowych. Myślę, że to 

jest kwota, trudno mi jest powiedzieć, ale tak około 10 tysięcy na jedno łóżko z szafką.  
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Więcej pytań nie było. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 19 do protokołu.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego Szpitala  

w Dębnie im. św. Matki Teresy z Kalkuty sp. z o.o. i objęcie udziałów przez Gminę Dębno. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Krzysztof 

Lenartowicz, Łukasz Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, 

Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-

Moszej 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Rada podjęła uchwałę NR XII/98/2025 w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału 

zakładowego Szpitala w Dębnie im. św. Matki Teresy z Kalkuty sp. z o.o. i objęcie udziałów przez 

Gminę Dębno, stanowi załącznik nr 20 do protokołu.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::: 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany załącznika do uchwały w sprawie określenia 

szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi sąsiedzkie, częściowego lub 

całkowitego zwolnienia z opłat, a także trybu ich pobierania oraz wymiaru i zakresu usług 

sąsiedzkich i sposobu rozliczania wykonania takich usług. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował - poproszę o opinię 

do projektu uchwały Przewodniczącego Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Radnego Marcina 

Krzysiaka oraz Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Radnego 

Krzysztofa Lenartowicza. 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak - Komisja Oświaty  

i Spraw Publicznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Krzysztof Lenartowicz - 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Pytań nie było. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 21 do protokołu.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany załącznika do uchwały w sprawie określenia szczegółowych 

warunków przyznawania i odpłatności za usługi sąsiedzkie, częściowego lub całkowitego 

zwolnienia z opłat, a także trybu ich pobierania oraz wymiaru i zakresu usług sąsiedzkich i sposobu 

rozliczania wykonania takich usług. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
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ZA (14) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Krzysztof 

Lenartowicz, Łukasz Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, 

Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-

Moszej 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Rada podjęła uchwałę NR XII/99/2025 w sprawie zmiany załącznika do uchwały w sprawie 

określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi sąsiedzkie, 

częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, a także trybu ich pobierania oraz wymiaru  

i zakresu usług sąsiedzkich i sposobu rozliczania wykonania takich usług, stanowi załącznik nr 22 

do protokołu.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::: 

16. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia górnej stawki opłaty ponoszonej przez właścicieli 

nieruchomości za usługi w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników 

w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych na 

terenie Gminy Dębno. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował - poproszę o opinię 

do projektu uchwały Przewodniczącego Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Radnego Marcina 

Krzysiaka oraz Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Radnego 

Krzysztofa Lenartowicza. 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak - Komisja Oświaty  

i Spraw Publicznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Tutaj należy wspomnieć, że został 

złożony wniosek, który też był głosowany i też został pozytywnie przegłosowany. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Krzysztof Lenartowicz -

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z wnioskiem grupy Radnych.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski - przypomnę, że na wspólnym 

posiedzeniu komisji w dniu 22 kwietnia bieżącego roku został złożony wniosek przez Radnego 

Mateusza Obielaka oraz przeze mnie o zmianę stawki. I tak w §1 w ustępie 1 ustala się górną 

stawkę opłaty ponoszonej przez właścicieli nieruchomości za usługi opróżniania zbiornika 

bezodpływowego z nieczystości ciekłych lub osadników w instalacjach przydomowych 

oczyszczalni na terenie Gminy Dębno świadczone przez uprawnione do tego celu podmioty 

gospodarcze w wysokości. Podpunkt 1. - zamiast 65 zł za metr sześcienny stawka 45 zł za metr 

sześcienny za odbiór nieczystości ciekłych pochodzących ze zbiorników bezodpływowych. 

Podpunkt 2. - zamiast 300 zł za metr sześcienny stawka 175 zł za metr sześcienny za odbiór osadów 

z instalacji przydomowych oczyszczalni ścieków. Punkt drugi. Ustala się górną stawkę opłaty za 

usługi transportu nieczystości ciekłych w wysokości zamiast 10 zł za kilometr stawka 5,80 zł za 

kilometr, jeśli odległość opróżnianego zbiornika bezodpływowego z nieczystości ciekłych do stacji 

zlewni w Dębnie wynosi powyżej 10 kilometrów. Punkt trzeci. Ustala się górną stawkę opłaty za 

usługi transportu osadów ściekowych z instalacji przydomowych oczyszczalni ścieków  

w wysokości zamiast 10 złotych, stawka 5,80 złotych za kilometr, jeśli odległość do opróżnianej 
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instalacji przydomowej oczyszczalni ścieków do stacji zlewnej w Dębnie wynosi powyżej 10 

kilometrów. Takie wnioski zostały przegłosowane na Komisji Wspólnej.  

Zapytał, czy są pytania i uwagi do projektu uchwały bądź do wniosków grupy Radnych?  

 

Radny Grzegorz Kulbicki - mam prosty wniosek - tam jest napisane w uzasadnieniu, że wniosek 

PWiK został zaakceptowany, w związku z tym podjęcie uchwały jest zasadne. Ale kto zaopiniował 

i przyjął taki wniosek z takimi wzrostami? Przecież to są wzrosty tego pierwszego 150 procent,  

a drugiego 400 procent w porównaniu do cen obecnych. Na jakiej podstawie, co takiego się 

wydarzyło w przeciągu tego czasu, że takie kwoty? Skoro do tej pory spółce się to kalkulowało, to 

jak to się dzieje, że teraz 150% na jednym, a na drugim 400, te ceny to zabiją. Z czego to wynika? 

Z czego wynika taki wzrost konieczności dodatkowych przychodów do spółki w ramach tego 

zadania?  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski - pytanie bardzo zasadne, jeżeli 

czytać tylko literalnie to rzeczywiście wydaje się, że to jest po prostu wzrost dramatycznie 

powalający. Dlatego też bardzo proszę o przedstawienie krótkiej informacji i udzielenie 

odpowiedzi na pytania Pana Radnego przez Prezesa Spółki Przedsiębiorstwo Wodociągów  

i Kanalizacji Pana Sławomira Semenyszyna.  

 

Prezesa Spółki PWiK Sławomir Semenyszyn - pozwolę sobie w takim dużym skrócie określić 

przede wszystkim potrzebę wprowadzenia tej uchwały - to po pierwsze. Po drugie, dlaczego  

w takim trybie i dlaczego teraz. Obowiązująca na obecną chwilę uchwała jest uchwałą z 2012 roku. 

Zgodnie z tą uchwałą stawki na dzień dzisiejszy wynoszą 28 zł za metr sześcienny plus VAT oraz 

za metr sześcienny wywozu zawartości zbiorników bezodpływowych oraz druga stawka to jest 

4,50 złoty za kilometr za wywóz powyżej 10 kilometrów plus stawka VAT. Uchwała powinna być 

uchwałą, w której ceny podane są cenami brutto - to jest po pierwsze, ponieważ są to uchwały dla 

mieszkańców, a mieszkańcy nie są instytucjami prowadzącymi działalność, więc wszystkie ceny 

powinny być w cenach brutto, nie w cenach netto. Krótki rys historyczny jakby potrzeby 

wprowadzenia tej uchwały - ustawa prawo wodne, której nowelizacja weszła w życie w dniu  

7 lipca 2022 roku, zmieniała też szereg innych ustaw, między innymi ustawę o utrzymaniu 

porządku i czystości na terenie gmin i ta uchwała weszła w życie z dniem 7 lipca. Natomiast ona 

wprowadziła też zmianę ustawy o utrzymaniu porządku i czystości na terenie gmin i ta zmiana 

weszła w życie z dniem 9 sierpnia 2022 roku. Jednocześnie ta ustawa o utrzymaniu porządku  

i czystości na terenie gmin nałożyła na gminy obowiązek doprowadzenia do zmiany w związku ze 

zmianą stanu prawnego, a przede wszystkim w związku ze zmianą definicji osadów, które 

wcześniej były definiowane jako osady. Natomiast ta ustawa prawo wodne zmieniła definicję 

osadów i wprowadziła też definicję, jakby zrównała definicję osadów i osady są traktowane jako 

ścieki. Nałożyła na gminy obowiązek doprowadzenia do porządku w terminie półrocznym, czyli 

w terminie do dnia 8 lutego 2023 roku, gminy miały obowiązek przede wszystkim wyprostowania 

i wprowadzenia zmian w regulaminach utrzymania porządku i czystości na terenie gmin oraz miały 

obowiązek podjęcia uchwał o ustaleniu stawek maksymalnych za wywóz nieczystości płynnych  

i wywóz zawartości osadników oczyszczalni przydomowych. Czego niestety poprzednia Rada ani 

Pan Burmistrz nie zrobili, w związku z powyższym nie podjęto tej uchwały. Chociaż był taki 

obowiązek. To jest po pierwsze. Po drugie to tak bym chciał też przypomnieć, że działalność  

w zakresie wywozu nieczystości płynnych jest działalnością komercyjną. Nie jest to działalność  



21 
 

w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę i w zakresie zbiorowego odprowadzenia ścieków. 

Jakby tutaj po pierwsze zaspakajając Pana Radnego Kulbickiego ciekawość na temat tego, jak 

spółka wychodziła do tej pory na wywozie nieczystości płynnych, to powiem Panu tak. 

Przeanalizowałem sobie ten wywóz z ostatnich trzech lat. I za trzy ostatnie lata, czyli za rok 2022, 

za rok 2023 oraz rok 2024 spółka ponosiła stratę na tej działalności w zakresie wywozu 

nieczystości płynnych. To jest niedopuszczalne przede wszystkim z powodu takiego, że spółka jest 

spółką prawa handlowego. Po drugie może dostać zarzut działalności niezgodnie z prawem, 

ponieważ należy tą działalność prowadzić tak, żeby ta działalność była dochodowa. Więc to jest 

przede wszystkim ten wymóg podstawowy, to jest niedopilnowanie terminu wprowadzenia  

i podjęcia tej uchwały przez poprzednią Radę. A po drugie nie wprowadzenia tej uchwały w ogóle 

w życie. To tak w dużym skrócie. Dlaczego takie stawki? - stawki są stawkami maksymalnymi. 

Na dzień dzisiejszy te stawki przez te 13 lat się tak zdewaluowały, że są zupełnie nieadekwatne do 

istniejących cen, do cen paliwa, do cen pojazdów, amortyzacji obowiązującej za zakupione 

samochody oraz pracy przede wszystkim pracowników. Więc na dzień dzisiejszy ta działalność 

jest niedochodowa. Na dzień dzisiejszy według mojej wiedzy tylko my jako spółka, jako jedyni 

prowadzimy tą działalność. Chociaż jest na dzień dzisiejszy sześć instytucji i jednostek, które na 

prowadzenie takiej działalności mają pozwolenie. Natomiast nie robią tego, ponieważ 

obowiązujące na dzień dzisiejszy zgodnie z uchwałą stawki nie pozwalają na to, żeby ta działalność 

była dochodowa.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski – wspomniał Pan na Komisji 

Wspólnej przy okazji omawiania projektu tej uchwały, że na terenie Gminy Dębno jest  

8 podmiotów wraz z PWiK, które mają pozwolenie Burmistrza Dębna na wykonywanie tych 

czynności. Usługi w tym zakresie obecnie świadczy tylko PWiK. Czy może orientuje się Pan  

z jakiego powodu te pozostałe podmioty nie świadczą tych usług? Kolejne pytanie - proszę 

powiedzieć na jakiej podstawie do tej pory funkcjonowało zarządzenie Prezesa PWiK wskazujące 

stawkę czy wysokość stawki wywozu nieczystości stałych?  

 

Prezesa Spółki PWiK Sławomir Semenyszyn - rzeczywiście podałem taką informację. Natomiast 

później jakby okazało się, że dwa z wydanych pozwoleń już wygasły. Na dzień dzisiejszy jest sześć 

podmiotów, które mają pozwolenie na prowadzenie tego typu działalności na terenie Gminy 

Dębno. Co powiedziałem przed chwilą w prezentacji. Dlaczego nie prowadzą tego typu 

działalności na terenie Gminy Dębno? - no pewnie dlatego, że obecnie obowiązujące stawki są na 

tyle niskie, że nie są w stanie za te pieniądze prowadzić tej działalności, a nikt z prywatnych 

przedsiębiorców nie będzie dokładał do interesu i nie będzie tego robił poniżej kosztów 

minimalnych, żeby wypracować jakiś tam minimalny założony przez siebie zysk. Więc to jest 

moim zdaniem podstawowy powód, dla którego nikt poza spółką PWiK tej działalności nie 

prowadzi. Wracając do drugiej części pytania - rzeczywiście w 2022 roku zostało podjęte 

zarządzenie poprzedniego Prezesa Zarządu spółki PWiK w Dębnie i w tym zarządzeniu podjęto, 

wprowadzono zmianę stawek za wywóz nieczystości płynnych, które już na tamten czas były 

niezgodne z prawem. Ponieważ zarządzenie wprowadziło ceny za wywóz nieczystości płynnych 

na poziomie 26 zł za metr sześcienny, więc tutaj się mieścimy w cenie, która obowiązywała  

w poprzedniej uchwale. Natomiast to zarządzenie wprowadziło też opłaty za kilometrówkę za 

wywóz nieczystości płynnych. Z podziałem na trzy grupy. To były pierwsze miejscowości, tam 

były takie zryczałtowane opłaty, w której w pierwszym okręgu do pięciu kilometrów wprowadzono 
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zryczałtowaną stawkę 46 złotych, co jest niezgodne z prawem. Ponieważ uchwała mówiła o tym  

i mówi o tym obecnie obowiązująca, podobnie jak ta, którą proponujemy w tej chwili, że tylko 

wywóz powyżej 10 kilometrów może być obciążany dodatkowo kwotą za kilometrówkę. Drugi 

okręg to też do 10 kilometrów, czyli też niezgodnie z prawem. I trzeci dopiero zakres to jest ten 

powyżej 10 kilometrów i tam rzeczywiście ta kilometrówka może być doliczona. Wprowadziła też 

kwotę za wywóz zawartości oczyszczalni przydomowych, która była skalkulowana na poziomie 

58 złotych za metr sześcienny i tam też był doliczany kilometr. I to zarządzenie mogło 

funkcjonować do dnia 9 lutego 2023 roku. Natomiast jeszcze raz przypominam, gminy miały 

obowiązek podjęcia uchwał i podjęcia uchwał w sprawie tych maksymalnych stawek, ale do dnia 

9 lutego to już te uchwały miały mieć moc prawną, czyli powinny być już ogłoszone w Dzienniku 

Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego. Niestety tego nie zrobiono, więc spółka 

działała niezgodnie z prawem.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski – jeszcze jedna prośba  

o wyjaśnienie. Wskazane zostało, że te stawki to są stawkami maksymalnymi. Stawki rzeczywiste, 

którymi mieszkańcy będą obciążani przez spółkę, czy przez inny podmiot, to będą ustalone 

oczywiście w gramach do górnej granicy. Jeżeli uchwała zostanie dzisiaj uchwalona i będzie 

prawomocna, wtedy będzie Pan mógł wprowadzić zarządzeniem nowe stawki. To biorąc pod 

uwagę tylko te trzy elementy, czyli kilometrówkę, nieczystości stałe i nieczystości płynne. 

Przypomnę maksymalna za nieczystości płynne jest propozycja z wniosku z komisji 45 zł, to jest 

kwota brutto. Za nieczystości stałe 175 zł brutto. I kilometrówka 5,80 zł za odległość powyżej 10 

km. Tak, jak Pan słusznie zauważył to są stawki najwyższe. Gdyby Pan miał dzisiaj, czy za dwa 

tygodnie podejmować zarządzenie, co do wysokości stawek, które Pan jako spółka zaproponuje, 

jakiej by były to wysokości kwoty?  

 

Prezesa Spółki PWiK Sławomir Semenyszyn  - według naszych wyliczeń i według naszych 

kalkulacji przy jakiejś tam minimalnej marży zysku i minimalnej rentowności zapewniającej 

funkcjonowanie i prawidłowy wywóz w kwotach, które nie będą jakby powodowały straty  

w spółce to jest kwota około 36 złotych za metr sześcienny netto oczywiście plus 8 procentowy 

VAT za metr sześcienny ścieków ze zbiorników bezodpływowych oraz kwota 139 złotych za metr 

sześcienny zawartości oczyszczalni przydomowych plus za kilometr powyżej tych 10 kilometrów, 

jeżeli są zlokalizowane te obiekty od oczyszczalni ścieków, na której znajduje się stacja zlewcza, 

to wtedy ten kilometr mamy skalkulowany na 4,40 za kilometr plus VAT.  

 

Radny Grzegorz Kulbicki - Panie Prezesie bardzo dziękuję za ciekawy wykład historyczny - nie 

wiem, co to zmienia w kontekście płacenia przez mieszkańców. Jeśli jest jakiś błąd to się go 

naprawia. Jeśli trzeba dokonać takiej zmiany proszę dokonać zmiany ze starymi stawkami i do 

widzenia. Jaka implikacja wypływa z tego, że nie została zmieniona uchwała? Przed chwilą Pan 

powiedział, że we wtorek mówił, co innego na komisji jednak sięgnął, sprawdził i jednak jest coś 

innego. Też Pan mówił nieprawdę we wtorek na komisji. W związku z tym żadna implikacja nie 

wypływa z tego, że nie zmieniono w porę uchwały, skoro spółka dalej realizowała takie koszty. Po 

drugie - od kiedy strata w jednej działalności, w jednym obszarze spółki wpływa na całość? Co jest 

brane pod uwagę? Całość spółki, czy jeden obszar? Po trzecie -to jest spółka gminna. Nie może 

Pan mówić i na wszystko mówić, że spółka przynosi straty, spółka nie może przynosić straty. 

Oczywiście, że nie może. Ale musi Pan pamiętać o jednej rzeczy, to jest spółka gminna. Ta spółka 
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ma realizować interesy mieszkańców. Zresztą mieszkańcy naszych wsi i tutaj miasta, co 2-3 

tygodnie przesyłają po oczyszczanie osadów. I teraz Pan im proponuje taki wzrost stawek. Nie 

odpowiedział mi Pan na pytanie, co to spowodowało. Czy jest prawdą to, co przed chwileczką 

zapytałem w zapytaniach, że zwiększył Pan etat, jeśli chodzi o właśnie o te zakresy? Że są nowe 

osoby zatrudnione? Może to jest powód tego, że brakuje pieniędzy. Dostał Pan piękną płynność 

finansową na koncie, kiedy Pan odchodził. Dla mnie to jest rozpaczliwe szukanie pieniędzy  

w kieszeniach mieszkańców. To jest około pół miliona złotych, które wpłynie, jeśli te stawki 

maksymalne zostaną zastosowane. To jest naprawdę szukanie kosztem mieszkańców pieniędzy. 

Absolutnie nie do zaakceptowania są te stawki. Jeśli trzeba zmienić, jeśli był błąd, proszę go 

naprawić. Nie ma problemu, przyjmiemy uchwałę z podziałem na te dwa czynniki i proszę 

zaproponować konkretne, racjonalne stawki, a nie takie, które tak naprawdę mają drenować 

mieszkańców. Bo ja widzę już, że zaczyna się znowu to samo. Mają być horrendalne zyski spółki 

kosztem mieszkańców. Na to nie ma zgody.  

 

Prezesa Spółki PWiK Sławomir Semenyszyn - nie wiem czego Pan nie zrozumiał z tej 

informacji, którą ja udzieliłem. Bo odnoszę wrażenie, że w tej chwili Pan w sobie jakby próbuje 

rękoma spółki zrekompensować to, że nie podjął Pan w terminie ustawowym wymaganym 

uchwały, którą miał Pan obowiązek podjąć. Rada miała obowiązek podjąć tą uchwałę. Nie została 

podjęta - to po pierwsze. Po drugie - gdyby kiedykolwiek prowadził Pan jakąkolwiek działalność, 

to wiedziałby Pan, że jakby zaczynając odpowiedź na temat tego, czy jedną działalnością można 

sobie w spółce rekompensować straty na innej działalności. Po pierwsze chciałbym podkreślić, 

może Pan tego nie wie, ale zadaniem własnym gminy jest działalność w zakresie zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę, zbiorowego odprowadzenia ścieków. Wywóz nieczystości płynnych jest 

poza ustawą o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i poza ustawą o zbiorowym odprowadzeniu 

ścieków. Jest to działalność typowo komercyjna i nie jest ona objęta - to po pierwsze. Po drugie - 

ja jako Zarząd mam obowiązek w taki sposób gospodarować środkami i pieniędzmi spółki, żeby 

nie przenosiły te działalności straty. Gdyby Pan prowadził kiedykolwiek jakąś działalność to 

wiedziałby Pan.  

Dyskusja. . 

Gdyby Pan prowadził taką działalność to wiedziałby Pan, że za prowadzenie działalności poniżej 

kosztów, czyli za zakładanie z góry straty może być dla Zarządu postawiony zarzut 

niegospodarności. Za to odpowiada się całym majątkiem prywatnym. Więc ja na pewno tego nie 

zrobię i nie będę takich rzeczy robił. Ta kalkulacja ma być, to jest działalność ponad ustawowa. 

Ma się zamykać na zero albo przynajmniej minimalnym zyskiem. Natomiast nie wiem, czy Pan 

też nie usłyszał, czy nie zrozumiał tego, co powiedziałem. Trzy kolejne lata z rzędu - rok 2022, rok 

2023 oraz rok 2024 spółka działała poniżej kosztów, czyli spółka generowała stratę na działalności 

w zakresie wywozu nieczystości płynnych.  

 

Radny Mateusz Obielak - Panie Grzegorzu, tutaj była też bardzo ważna informacja. Panie 

Prezesie, podczas komisji była ważna informacja podana odnośnie maksymalnych stawek  

w kontekście karania mieszkańców, którzy się jakby migają od obowiązku zdawania odpadów tutaj 

i podczas kontroli - to była ta informacja. Pan podawał też podczas komisji stawki w okolicznych 

gminach. Jeżeli Pan mógłby to przedstawić teraz, ponieważ to wymaga na pewno tutaj 

uzupełnienia. I tutaj jestem zaskoczony tym, że ktoś czegoś nie rozumie, że są to maksymalne 

stawki. Pan Prezes powiedział jasno o tych stawkach, które są na zero. Więc ustalenie 
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maksymalnych stawek ma też ten cel, o którym mówiła Pani Rzechółka, o ile dobrze pamiętam, 

podczas komisji. Więc jeżeli Pan Prezes mógłby to przedstawić, to będzie fajnie.  

 

Prezesa Spółki PWiK Sławomir Semenyszyn - Gmina ma obowiązek zapewnienia wywozu 

nieczystości płynnych na terenie gminy, ale tylko i wyłącznie w momencie, jeżeli dane osoby, 

mieszkańcy gminy lub podmioty, które posiadają zbiorniki bezodpływowe lub posiadają 

oczyszczalnie przydomowe, jeżeli przede wszystkim nie podpiszą umów na wywóz nieczystości 

płynnych z podmiotami prowadzącymi tego typu działalność -to po pierwsze. Po drugie, jeżeli 

unikają lub gdzieś tam nielegalnie wyrzucają, zrzucają te ścieki zatruwając i niszcząc środowisko 

i wtedy gmina ma obowiązek podjęcia, Pan Burmistrz podejmuje zarządzenie. Podejmuje  

i wyznacza tak zwane zastępcze wywożenie przez okres jednego roku. Może zastosować wtedy te 

maksymalne stawki, które powinny być dotkliwe dla takiego kogoś, kto to środowisko niszczy  

z pełną premedytacją i kto unika podpisania umowy, kto zanieczyszcza środowisko i wywozi na 

przykład to do lasu, wylewa gdzieś na pole, nielegalnie do rzeki. Żeby mieć możliwość 

jakąkolwiek ukarania i wyegzekwowania tego obowiązku. Bo na gminie też spoczywa obowiązek 

ewidencjonowania wszystkich nowo zawartych umów. A na spółkach i podmiotach prowadzących 

tą działalność też istnieje obowiązek przekazywania dla gminy jako dla prowadzącego tą ewidencję 

raz na kwartał informacji o nowych podpisanych umowach oraz o umowach, które zostały 

rozwiązane. Wracając, co do tych stawek i uchwał podjętych na terenie Województwa 

Zachodniopomorskiego, to pozwolę sobie podać te ceny i te kwoty w innych gminach. Wygląda to 

tak np. Kostrzyn nad Odrą tam jest podjęta uchwała o tym, że maksymalna cena za metr sześcienny 

ścieków ze zbiorników bezodpływowych to jest 80 złotych i górna stawka za oczyszczalnie, czyli 

za zawartość oczyszczalni to jest 200 złotych za metr sześcienny. Goleniów odpowiednio 50 za 

ścieki, 120 za oczyszczalnie przydomowe. Wierzchowo 110 ścieki, 110 zawartość oczyszczalni 

przydomowych. Wierzbnica 70 złotych ścieki, 200 złotych zawartość oczyszczalni 

przydomowych. Trzcińsko-Zdrój, jedna kwota dla ścieków i dla oczyszczalni przydomowych 120 

złotych za metr sześcienny. Szczecinek, 220 złotych za metr sześcienny zawartości zbiorników 

bezodpływowych, 750 złotych maksymalna stawka za zawartość oczyszczalni przydomowych. 

Sławno, 280 metr sześcienny ścieków ze zbiorników bezodpływowych, 350 złotych za zawartość 

oczyszczalni przydomowych. Olszanka, 50 złotych ścieki, 150 zawartość zbiorników 

bezodpływowych. Mirosławiec, 90 ścieki, 300 złotych za wartość zbiorników bezodpływowych. 

Manowo 40 ścieki, 200 złotych metr sześcienny zawartości oczyszczalni przydomowych. Gmina 

Grzmiąca 100 złotych ścieki, 250 osad. Gmina Brojce 40 ścieki, 150 osad. Na dzień dzisiejszy 

Dębno 28 złotych za metr sześcienny ścieków - tak to wygląda. Przypominam, że to są stawki 

maksymalne. To nie są stawki, które będą obowiązywać.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski – jestem winny Państwu 

sprostowanie. Te stawki, o których wspominamy to są ceny jednak netto. W ustępie czwartym  

§1 jest napisane: do ustalonych górnych stawek należy doliczyć podatek VAT według 

obowiązujących stawek. Tutaj Pan Prezes wspomniał, że jest to stawka 8-procentowa. Należy 

uwzględniać, że to jest kwota netto, oczywiście stawka maksymalna.  

Przegłosujemy wniosek grupy Radnych złożony podczas wspólnego posiedzenia Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów oraz Komisji Oświaty i Spraw Publicznych z dnia 22 kwietnia 

bieżącego roku. 
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Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek Radnego Jacka Mazurowskiego oraz Radnego Mateusza Obielaka (komisja) o zmianę 

stawki: § 1 ust. 1. Ustala się górną stawkę opłaty ponoszonej przez właścicieli nieruchomości za 

usługi opróżniania zbiornika bezodpływowego z nieczystości ciekłych lub osadników  

w instalacjach przydomowych oczyszczalni na terenie na terenie Gminy Dębno świadczone przez 

uprawnione do tego celu podmioty gospodarcze w wysokości: 1) zamiast 65,00 zł/m3 - stawka 45 

zł/m3 za odbiór nieczystości ciekłych pochodzących ze zbiorników bezodpływowych, 2) zamiast 

300,00 zł/m3 - stawka 175 zł/m3 za odbiór osadów z instalacji przydomowych oczyszczalni 

ścieków. 2. Ustala się górną stawkę opłaty za usługi transportu nieczystości ciekłych w wysokości 

zamiast 10,00 zł/km - stawka 5,80 zł/km, jeśli odległość opróżnianego zbiornika bezodpływowego 

z nieczystości ciekłych do stacji zlewnej w Dębnie wynosi powyżej 10 km. 3. Ustala się górną 

stawkę opłaty za usługi transportu osadów ściekowych z instalacji przydomowych oczyszczalni 

ścieków w wysokości zamiast 10,00 zł/km - stawka 5,80 zł/km, jeśli odległość do opróżnianej 

instalacji przydomowej oczyszczalni ścieków do stacji zlewnej w Dębnie wynosi powyżej 10 km. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Damian Jankowski, Krzysztof Lenartowicz, Jacek Mazurowski, Mirosław Napieracz, Angelika 

Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Łukasz Lewandowski, Agata 

Mikołajczak, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-Moszej 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Rada głosami 7 „za” przy 7 „wstrzymujących” wprowadziła wniosek, który uzyskał akceptację. 

 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 23 do protokołu.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia górnej stawki opłaty ponoszonej przez właścicieli 

nieruchomości za usługi w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w 

instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych na terenie 

Gminy Dębno ze zmianami 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Krzysztof Lenartowicz, Jacek Mazurowski, Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, Mateusz 

Obielak, Marcin Pech 

PRZECIW (5) 

Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Łukasz Lewandowski, Leszek 

Włodkowski-Moszej 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Damian Jankowski, Agata Mikołajczak, Małgorzata Wachowiak 
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BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Rada podjęła uchwałę NR XII/100/2025 w sprawie ustalenia górnej stawki opłaty ponoszonej przez 

właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub 

osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych 

na terenie Gminy Dębno, stanowi załącznik nr 24 do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski - mam taką prośbę do Pana Prezesa, 

jeżeli będzie podjęte zarządzenie na podstawie tej nowo podjętej uchwały, bardzo proszę  

o przesłanie do Biura Rady skanu tego zarządzenia i prośba do Pani z Biura Rady o umieszczenie 

na tabletach dla Radnych i w systemie eSesja skanu tego zarządzenia, żebyśmy mogli sobie 

porównać procent czy stosunek wysokości stawek faktycznie podjętych przez Prezesa 

Wodociągów, a wynikających z uchwały.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::: 

17. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu pn. „Dębnowska Karta Mieszkańca”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski - poproszę o opinię do projektu 

uchwały przewodniczącego Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Radnego Marcina Krzysiaka 

oraz Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Radnego Krzysztofa 

Lenartowicza. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak - Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Krzysztof Lenartowicz - 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Pytań nie było. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 25 do protokołu.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu pn. „Dębnowska Karta Mieszkańca”. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Krzysztof 

Lenartowicz, Łukasz Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, 

Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-

Moszej 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Rada podjęła uchwałę NR XII/101/2025 w sprawie przyjęcia programu pn. „Dębnowska Karta 

Mieszkańca”, stanowi załącznik nr 26 do protokołu.  
:::::::::::::::::::::::::::::::::: 
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18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały powołującej komisje stałe Rady Miejskiej 

Dębna oraz ustalenia ich składu osobowego i przedmiotu działania. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował - projekt uchwały był 

opiniowany na wspólnym posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów oraz Komisji 

Oświaty i Spraw Publicznych w dniu 22 kwietnia 2025 roku. Wobec powyższego poproszę o opinię 

do projektu uchwały Przewodniczącego Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Radnego Marcina 

Krzysiaka oraz Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Radnego 

Krzysztofa Lenartowicza.  

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak - Komisja Oświaty  

i Spraw Publicznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Krzysztof Lenartowicz - 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował - pismem z dnia  

26 marca 2025 roku Radny Grzegorz Kulbicki zgłosił swój akces do pracy w Komisji Oświaty  

i Spraw Publicznych Rady Miejskiej Dębna, było to po raz dziewiąty. Zgodnie ze statutem Gminy 

Dębno przedmiot działania poszczególnych komisji stałych, ich ilość, nazwy oraz skład osobowy 

określa Rada w odrębnych uchwałach. W uchwale numer II/9/2024 Rady Miejskiej Dębna z dnia 

23 maja 2024 roku w sprawie powołania Komisji Stałych Rady Miejskiej Dębna oraz ustalenia ich 

składu osobowego i przedmiotu działania uzupełnia się skład Komisji Oświaty i Spraw 

Publicznych Rady Miejskiej Dębna o Radnego Grzegorza Kulbickiego.  

 

Pytań nie było. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały powołującej komisje stałe Rady Miejskiej Dębna 

oraz ustalenia ich składu osobowego i przedmiotu działania (Komisja OiSP - Radny Grzegorz 

Kulbicki) 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Krzysztof 

Lenartowicz, Łukasz Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, 

Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-

Moszej 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Rada podjęła uchwałę NR XII/102/2025 w sprawie zmiany uchwały powołującej komisje stałe 

Rady Miejskiej Dębna oraz ustalenia ich składu osobowego i przedmiotu działania, stanowi 

załącznik nr 28 do protokołu.  
:::::::::::::::::::::::::::::::::: 
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19. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania projektu uchwały Sejmiku Województwa 

Zachodniopomorskiego zmieniającej uchwałę Nr XXXII/375/09 Sejmiku Województwa 

Zachodniopomorskiego z dnia 15 września 2009r. w sprawie obszarów chronionego 

krajobrazu (Dz. Urz. Zach. z 2021r., poz. 2091 t.j.). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski - poproszę o opinię do projektu 

uchwały Przewodniczącego Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Radnego Marcina Krzysiaka 

oraz Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Radnego Krzysztofa 

Lenartowicza.  

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak - Komisja Oświaty  

i Spraw Publicznych pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Krzysztof Lenartowicz - 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował - Urząd 

Marszałkowski Województwa Zachodniopomorskiego, Wydział Ochrony Środowiska wystąpił  

z pismem z dnia 17 kwietnia 2025 roku o zaopiniowanie projektu uchwały Sejmiku Województwa 

Zachodniopomorskiego w sprawie zmiany uchwały numer 375/09 Sejmiku Województwa 

Zachodniopomorskiego z dnia 15 września 2009 roku w sprawie obszarów chronionego 

krajobrazu, tekst jednolity Dziennik Urzędowy Zachodniopomorski z 2021 roku, pozycja 2091. 

Przedmiotowe zmiany uchwały mają charakter porządkowy i nie dotyczą zmian obszaru 

chronionego krajobrazu znajdującego się na terenie Gminy Dębno.  

Pytań nie było. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 29 do protokołu.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania projektu uchwały Sejmiku Województwa 

Zachodniopomorskiego zmieniającej uchwałę Nr XXXII/375/09 Sejmiku Województwa 

Zachodniopomorskiego z dnia 15 września 2009r. w sprawie obszarów chronionego krajobrazu 

(Dz. Urz. Zach. z 2021r., poz. 2091 t.j.). 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Krzysztof 

Lenartowicz, Łukasz Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, 

Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-

Moszej 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 
 

Rada podjęła uchwałę NR XII/103/2025 w sprawie zaopiniowania projektu uchwały Sejmiku 

Województwa Zachodniopomorskiego zmieniającej uchwałę Nr XXXII/375/09 Sejmiku 

Województwa Zachodniopomorskiego z dnia 15 września 2009r. w sprawie obszarów chronionego 

krajobrazu (Dz. Urz. Zach. z 2021r., poz. 2091 t.j.), stanowi załącznik nr 30 do protokołu.  
:::::::::::::::::::::::::::::::::: 
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20. Zamknięcie sesji Rady Miejskiej Dębna. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski w związku z wyczerpaniem 

porządku zamykam XII sesję Rady Miejskiej Dębna i dziękuję wszystkim za udział.  

 

 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna 

 

                      Jacek Mazurowski 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

Przygotowała: Monika Gubała 

 

 

Obrady Rady Miejskiej Dębna są transmitowane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk, za pomocą  eSesja.tv 

 

 
 

https://esesja.tv/transmisje_z_obrad/191/rada-miejska-debna.htm

